
MH-62

技术参数 / Specifications：

电压：AC 220V 50/60Hz

气压：> 0.4 MPa

功率：3600W

最大速度：60ft/min

风嘴宽度:10-30mm， 标配 :22mm

外形尺寸：1200(L)*600(W)*1700(H)mm

净重：94kg

Power Supply: AC 220V 50/60Hz

Air Pressure: > 0.4 MPa

Power Consumption: 3600W

Max. Speed: 60ft/min

Nozzle Width: 10-30mm, Standard: 22mm 

Dimension: 1200(L)*600(W)*1700(H)mm 

Net Weight: 94kg

特性 / Description：

1、上下轮不同速度调节适用于不同弹性物料
2、贴合程序分段（带头，带中，带尾）设置参数更灵活
3、智能送带机构，胶条贴合更平顺，针对弹性物料可灵活控制尺寸
4、单轴风嘴运动轨迹更高效地使胶条贴合，生产效率提高30%
5、PLC编程控制系统，操作简单稳定，软件升级快捷

1、Independent speed control for upper and lower rollers (suiting for different elastic materials).

2、Multiple sealing programs (tape start, middle and ending), provide more convenient operation 

options.

3、Intelligent tape feeding mechanism makes tape sealing more smooth and pinpoint at elastic 

fabric elongate problems. 

4、Single axis nozzle track movement is more efficient, Productivity increased by 30%

5、PLC system makes operation more easy and stable, Software upgradeable

热风机 
Hot Air Seam  Sealing MachineAir Seam  Sealing Machine
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技术参数 / Specifications：

电压：AC 220V 50/60Hz

气压：> 0.4 MPa

功率：3000W

超声波频率：28 KHz

外形尺寸：1200(L)*760(W)*1400(H)mm

净重：130kg

Power Supply: AC 220V 50/60Hz

Air Pressure: > 0.4 MPa

Power Consumption: 3000W

Ultrasonic Frequency: 28 KHz

Dimension: 1200(L)*760(W)*1400(H)mm 

Net Weight: 130kg

特性 / Description：

1、专属布料参数设定切割程序，应对各种针梳织及超弹性布料都有完美的切割方案
2、针对衣服骨位及重叠变厚位置，机器有加压切割功能
3、智能送带机构，切割裁片与胶条贴合更平顺，针对弹性物料可灵活控制尺寸
4、自主研发自动追频28K静音声波系统，能更轻松切断各种原料，可更换不同型
     状刀具切出不同形状的花纹
5、带槽及热风双加热设计让切割贴合速度更快，对比上一代提高30%
6、自主研发系统，切刀及焊头坚固耐用
7、上下滚轮独立调节
8、PLC编程控制系统，操作简单稳定

MU-80
超声波切边贴胶机
Sewfree Tape Lay Down + Ultrasonic Trimming Machine

1、Specify parameter program setup, suitable for woven , knit and super elastic fabric in perfect 

cutting setting

2、Cutting pressure can be adjust according to the thickness of the overlap seam

3、Intelligent  tape  feeding  mechanism  makes  tape  sealing  more  smooth  and  pinpoint  at  

elastic fabric elongation problems.

4、Independent development of automatic frequency chasing 28K quiet ultrasonic system, it is easier 

to cut off various raw materials, Just changing  different shape of cutter, it can making many 

different pattern

5、Tape heating chute and hot air nozzle design increased the adhesive speed up to 30%. 

6、Self developed control system makes the cutter and horn much more durable.

7、Independent speed control for upper and lower rollers (suiting for different elastic fabric).

8、PLC programming control system makes operation more easy and stable.


